



creative.com/qr/ZenAirSXFI

DIFFERENZIA I RIFIUTI
Per un corretto smaltimento
degli imballi seguire il link



EAC

беспроводная гарнитура
Модель: EF1180
Питание: 5V \square 1A
Сделано в Китае
Производитель: Creative Labs Pte. Ltd.



Complies with
IMDA Standards DA107311

FCC ID: 2AJIV-EF1180
IC: 20469-EF1180

WARNING: This product can expose you to chemicals including Lead, which are known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. For more information go to www.P65Warnings.ca.gov.
Explanatory Note: To meet the requirements of Proposition 65, it is our responsibility to notify consumers in the State of California that they can be exposed to chemicals that are known to cause cancer and/or reproductive toxicity. It does not mean that the product is in violation of any product-safety standards or requirements.

AVERTISSEMENT: Ce produit peut vous exposer à des produits chimiques, y compris le plomb, connus dans l'état de Californie pour causer le cancer et des anomalies congénitales ou d'autres troubles de l'appareil reproducteur. Pour plus d'informations, consultez le site www.P65Warnings.ca.gov.
Note explicative: Pour répondre aux exigences de la proposition 65, il nous incombe d'informer les consommateurs de l'état de Californie qu'ils peuvent être exposés à des produits chimiques connus pour être cancérigènes et/ou toxiques pour la reproduction. Cela ne signifie pas que le produit est en violation de toute norme ou exigence en matière de sécurité des produits.

© 2024 Creative Technology Ltd. All rights reserved. Creative, the Creative logo, SXFI, SFI logo and Zen are trademarks or registered trademarks of Creative Technology Ltd in the United States and/or other countries. The Bluetooth® word mark and logo are owned by Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by Creative Technology Ltd is under license. All other trademarks are the property of their respective owners and are hereby recognized as such. All specifications are subject to change without notice. Actual product may differ slightly from images shown. Use of this product is subject to a limited warranty.

© 2024 Creative Technology Ltd. Tous droits réservés. Creative, le logo Creative, SXFI, le logo SFI et Zen sont des marques commerciales ou des marques déposées de Creative Technology Ltd aux États-Unis et/ou dans d'autres pays. La marque verbale et le logo Bluetooth® sont la propriété de Bluetooth SIG, Inc. et toute utilisation de ces marques par Creative Technology Ltd est soumise à licence. Toutes les autres marques sont la propriété de leurs détenteurs respectifs et sont reconnues comme telles. Toutes les spécifications peuvent être modifiées sans préavis. Les produits réels peuvent différer légèrement des images montrées. L'utilisation de ce produit est soumise à une garantie limitée.

A NEW SOUND AWAITS

UN NOUVEAU SON VOUS ATTEND



ZEN® AIR SXFI®

CREATIVE®

Manufacturer / 製造商/製造商 / Fabricant :
CREATIVE LABS PTE. LTD.
31 International Business Park
#03-01 Singapore 609921
creative.com

Europe Office / Bureau Européen :
CREATIVE LABS (EUROPE) LTD.
44/45 St. Stephens Green,
Dublin 2, Republic of Ireland

US Office / Bureau Etats-Unis :
CREATIVE LABS, INC.
1900 McCarthy Boulevard,
Suite 103, Milpitas, CA 95035

発売元:
クリエイティブメディア株式会社
〒101-0021 東京都千代田区外神田4-7-7
ソフ7-99ビル4F
jp.creative.com (日本語)

产品名称: 蓝牙耳机
型号: EF1180
输入: 5V \square 1A
生产者: CREATIVE LABS PTE. LTD.
原产地: 中国

報驗商標人/進口商: 亞局科技/建達國際股份有限公司(台北總公司)
進口商地址: 23148 新北市新莊區中正路531號5樓
進口商電話: (02) 2219-1600

產品名稱: 藍牙耳機
報驗商標: 中國
中間商地址: tv.creative.com
型號: EF1180
輸入: 5V \square 1A
生產者: CREATIVE LABS PTE. LTD.
原產地: 中國



R-R-C2T-EF1180
제품명칭: Creative Zen Air SXFI
모델명: EF1180
제조사(인증기관): Creative Labs Pte. Ltd.
제조국: 중국
아프리카서비스연락처: 02-948-5757

材質: Silicone, PC + ABS
제조연월: 2024
주요소재: JAYWORKS CO. LTD
주소: 연월로 102, B1 W-Business Center 104 Dong Byucksan Megatrium, Hwangangro 2-gil, Kongsan-gu, Seoul, Korea 04376, (82)-2-552-5759

SXFI

spatial holography



SUPER X-FI® SPATIAL HOLOGRAPHY

Recreating the same expansive depth, details, and soundstage of an immersive multi-speaker system on headphones.

SUPER X-FI® SPATIAL HOLOGRAPHY

Recréez la même profondeur, les mêmes détails et la même scène sonore d'un système audio immersif à plusieurs haut-parleurs sur un casque.



ZEN® AIR SXFI®

CREATIVE®



ANC



AMBIENT



5.3



PLAYTIME



IPX5



Download the Creative app to personalize EQ settings and more:

Téléchargez l'application Creative pour personnaliser les paramètres d'égalisation et bien plus encore :



FR Guide de démarrage rapide inclus, ou disponible en ligne.
DE Kurzanleitung enthalten oder online verfügbar. IT Guida introduttiva rapida inclusa, o disponibile online. ES Guía de inicio rápido incluida o disponible en línea. NL Snelstartgids inbegrepen, of online beschikbaar. FI Pikakäyttöopas sisältyy tai on saatavilla verkossa. SV Snabbstartsguide ingår eller är tillgänglig online. DA Hurtigstartsguide inkluderet eller tilgængelig online. NO Rask startveiledning inkludert, eller tilgjengelig online. PT Guia de Início Rápido incluído, ou disponível online. RU Пространства быстрого справочный справочник или доступен в Интернете. PL Dołączona instrukcja szybkiego uruchomienia lub dostępna online. CZ Přiložená rychlá příručka nebo dostupná online. SK Príručka pre rýchly štart je súčasťou balenia alebo je dostupná online. JP クイックスタートガイドが含まれています。RO Ghid de pornire rapidă disponibil online. EL Οδηγός γρήγορης εκκίνησης διαθέσιμος στο διαδικτυακό AR تم تضمين دليل البدء السريع، أو متاح عبر الإنترنت.

☎ 018-240061

Serialization Area
Made in China / Fabriqué en Chine

QA 合格

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received including interference that may cause undesired operation.

Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) Cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences qui peuvent provoquer un fonctionnement indésirable.



Model No./型号/型號: EF1180
PN: 06EF118000001 Rev C